
 
 
 

 المعهد العالي للاتصالات والملاحة 
The Higher Institute of Telecommunication & Navigation 

 
 رسالة قسم السنترالات

لتأهيلهم  رشاد واعداد المتدربين لتحقيق أعلى الأهداف الأكاديمية ومستويات الكفاءة إرسالة قسم السنترالات في المعهد العالي للاتصالات والملاحة هي 

 اهاتهم السلوكية. لمهنة مستهدفة في سوق العمل. وتأهيل المتدربين للمنافسة في مسيرتهم المهنية المستقبلية وذلك عن طريق تطوير معارفهم، مهاراتهم واتج

طريق التواصل مع سوق العمل وذلك   ن علاوة على ذلك، يقوم قسم السنترالات باستمرار بمراقبة برامجه ومقرراته لغرض التحسين والتطوير ع 

 لضمان مواكبة الخريجين للتطورات المتغيرة باستمرار في مجالات التكنلوجيا.       

    

The Switching Department’s Mission Statement 
The mission of the Switching department of the Higher Institute for Telecommunication and Navigation is to guide and prepare 
trainees in attaining highest academic goals and competency levels to qualify them for a targeted Labor Market career. And qualify 
them to compete in their future career advancement by developing their skills, knowledge and attitude. 

Moreover, Switching Department continuously monitoring its programs and courses for potential improvement and updates 
by regularly communicating with the labor market to ensure graduates are up-to-date with the ever-changing advances in 
technology fields.  
 


